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Gotham City: a town teeming with corrupt cops, ruthless crime lords, petty thieves …
and just a small handful that would oppose them. Grizzled veteran Harvey Bullock,
Captain Maggie Sawyer, detective Renee Montoya and the GCPD are the law force that
stands between order and complete anarchy. Gotham's Finest work around the clock
to not only keep the world's most psychotic criminals off the street... but also cleaning
up the mess left behind by Batman's one-man war on crime.

Written by critically acclaimed authors Ed Brubaker (Captain America) and Greg Rucka
(52, DETECTIVE COMICS), this Eisner Award-winning series follows the detectives of
Gotham City’s Special Crimes Unit as they navigate the against the city's greatest
villains — in the shadow of Batman himself. Collects issues #1-10.

作者介绍: 

Ed Brubaker (born November 17, 1966) is an American comic book writer and
cartoonist. Brubaker's first early comics work was primarily in the crime fiction genre
with works such as Lowlife, The Fall, Sandman Presents: Dead Boy Detectives and
Scene of the Crime. He later became known for writing superhero comics such as
Batman, Daredevil, Captain America, Catwoman, Uncanny X-Men, and The Authority.
He has won an Eisner Award on four separate occasions.

Bio from Wikipedia, the free encyclopedia. Photo by Luigi Novi (Own work) [CC BY 3.0
(http://creativecommons.org/licenses/by/3.0)], via Wikimedia Commons. © Luigi Novi
/ Wikimedia Commons.
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Graphic_Novel

评论

译名：哥谭重案组，GCPD翻身当主角的一系列。“In The Line of
Duty”1～2，“Motive”1～3，“Half a Life”1～5。
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书评

在哥谭，当个正经警察真是太难了。
这个城市甚至没有几个正经罪犯，就连马罗尼和法尔科尼这样《教父》一般心狠手辣的
家族，在阿卡姆全明星阵容的衬托下，也显得不过是两个小打小闹的正经黑帮。
据说每个进入哥谭警察局工作的干警都会经历这样三个心理阶段：极端反感蝙蝠侠；在
...  

-----------------------------
作者：劳伦斯·布洛克 我们一直知道，这座城市就是纽约。
啊，的确，他们称它为哥谭。在这座城市里，蝙蝠的标志高悬夜空，仿若一轮满月，蝙
蝠车也不用绕着街区转圈，就为了找个停车位。这是小丑、谜语人和企鹅人生活的城市
。而在它的大街小巷，在它的房顶，蝙蝠侠和非凡小子罗...  
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在这个城市没有几个正经罪犯，就连马罗尼和法尔科尼这样《教父》一般心狠手辣的家
族，在阿卡姆全明星阵容的衬托下，也显得不过是两个小打小闹的正经黑帮。
据说每个进入哥谭警察局工作的干警都会经历这样三个心理阶段：极端反感蝙蝠侠；在
阿卡姆全明星的打击下不得不承认自己...  
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